
5 frågor till Peter Wiklöf – Östersjökortet
03.06.2019

Ni har valt att byta alla kort till Östersjökortet, och därmed ge alla kunder möjlighet att följa
miljöpåverkan på sina kortköp. Tror du att hållbarhetsbruset håller i sig eller börjar kunderna
redan tröttna?

Vi har tillsammans med våra kunder jobbat
för att förbättra miljön sedan 1997 då vi skapade
det första miljökontot. Vi ser att kundernas
engagemang och insatser tillsammans
med oss har ökat varje år sedan vi började. De
flesta som läser tidningarna ser att vi behöver
göra något men det är samtidigt lätt att man
som enskild känner sig maktlös. Genom att
jobba tillsammans hoppas vi att vi ska inspirera
alla att ta ett eller flera steg i rätt riktning.
Här kan vårt Östersjökort hjälpa till genom
att öka medvetenheten, vilket alltid är första
steget för att kunna förändra något.
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